
 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 
Komsija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

Br: 00-63-15/14-3/4 
Podgorica, 6. februar 2014. godine 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je na 4. sjednici održanoj 

18. jula i 5. sjednici održanoj 29. jula i 16. septembra 2013. godine razmatrala postupak 

privatizacije HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi. 

U radu sjednice, osim članova Komisije, učestvovali su Olivera Brajović, 

pomoćnica ministra održivog razvoja i turizma, Branko Vujović, član Savjeta za 

privatizaciju i kapitalne projekte, Nebojša Popović, sekretar Sekretarijata za razvojne 

projekte, Vojin Miljanić, predsjednik sindikata HTP ,,Vektra Boka“ AD Herceg Novi, 

Pavle Radović, predsjednik Sindikalne organizacije HTP ,,Vektra Boka“AD Herceg 

Novi, Ines Mrdović, koordinator za održivi razvoj ,,MANS“-a i Obrad Gojković, 

poslanik Skupštine Crne Gore, odbornik lokalne vlasti Herceg Novog i predsjednik 

Komisije za praćenje privatizacije i njenog uticaja na socijalni status građana Herceg 

Novog, Dragan Brković, vlasnik „Vektra Montenegro“, Milić Popović, predsjednik 

Odbora direktora HTP ,,Vektra Boka” AD Herceg Novi. 

Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije 

kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice. 

Komisija je konstatovala da kupac i sadašnji vlasnik HTP „Vektra Boka“ AD Herceg 

Novi nije poštovao najbitnije odredbe kupoprodajnog Ugovora i naknadno potpisanog 

Aneksa koje se odnose na investiciona ulaganja, polaganje bankarskih garancija kao i 

uplatu sredstava za razvoj sporta i komunalne infrastrukture u Herceg Novom, dok sa 

druge strane nadležni državni organi nisu na vrijeme usvojili DUP kojim bi se 

omogućila izgradnja hotela i nisu pristupili rešavanju problema restitucije. 

Shodno naprijed navedenom, a na osnovu člana 4 Odluke o obrazovanju 

Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, Komisija je, na sjednici održanoj 

6. februara 2014. godine, u vezi kontrole postupka privatizacije HTP ,,Vektra Boka“ AD 

Herceg Novi donijela sljedeće 



Z A K LJ UČ K E: 

 

1. Komisije je utvrdila da privatizacioni proces nije odgovorio ciljevima iz Plana 

privatizacije. 

 

2. Komisija predlaže nadležnim državnim organima da, u najkraćem roku, 

raskinu Ugovor ili potpišu aneks Ugovora sa kupcem. U slučaju potpisivanja 

aneksa kojim će se omogućiti novi, znatno kraći rok za izvršenje investicionog 

programa, Komisija predlaže da Savjet za privatizaciju razmotri i izmijeni one 

odbredbe postojećeg Ugovora koje nisu u javnom interesu, kao i da kupac 

dostavi garanciju za dobro izvršenje posla. 

 

3. Komisija je utvrdila da nije na vrijeme određen Kontrolor, koji je trebao da 

vrši nadzor i dostavlja pismene izvještaje o realizaciji investicionog programa 

kako je to utvrđeno tačkama 6.1, 6.2 i 6.3, već je to učinjeno 4. oktobra 2012. 

godine, a tu funkciju do tada vršila je Radna grupa nadležnih ministarstava 

koja je dostavljala izvještaje u 2008, 2010. i 2012. godini. Komisija pokreće 

inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita eventualnu 

odgovornost potpisnika Ugovora i Savjeta za privatizaciju, kao nadležnih 

institucija za sprovođenje i realizaciju Ugovora, zbog čega od početka nije 

određen kontrolor. 

 

4. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužiocu da preispita 

poslovanje HTP „Vektra Boka“ u dijelu koji se odnosi na poštovanje odredbe 

5.1.3 Ugovora kako bi se utvrdilo da li je kupac prodao, odnosno otuđio, 

imovinu preduzeća mimo ovlašćenja koja mu pripadaju kupoprodajnim 

Ugovorom.  

 

5. Komisija predlaže menadžmentu HTP „Vektra Boka“ AD Herceg Novi da 

povede računa o socijalnom programu, odnosno isplati zarada i povezivanju 

radnog staža zaposlenima u društvu. 

 

PREDSJEDNIK KOMISIJE 

                                                                                         Janko Vučinić 


